

8 Days Gems of the Danube

8 天多瑙河之旅

Scenic Amber/Jewel/Crystal/Pearl/Ruby

25Apr – 24 Oct 2019 (Nuremberg – Budapest or v.v)



THE MOST ALL-INCLUSIVE RIVER CRUISE LINE



ENRICH



FREECHOICE



BUTLER



ENTERTAINMENT



DINING



TAILORMADE



SUNDOWNERS



NTH DEGREE



Scenic Cruises 深信旅途上每一刻美好時光，都值得冠以譽崇；用心策劃精品河道優遊，避走平凡的旅遊熱點，到訪非凡的隱世秘景，期望帶給您不僅是一份體驗，是難忘的回憶。憑著領先業界的時尚品味船隊，首屈一指的一價全包式航遊假期，關注細節的私人管家，為您帶來精品奢華河道優遊的選擇！

Scenic Cruises 精品河船非凡體驗

- ✓ 一價全包式河道優遊 – 酒水款待、岸上游、機場接送服務
- ✓ 私人管家服務貼心打點
- ✓ 24 小時客房送餐、艙房迷你吧飲品及小食款待
- ✓ 多種不同種類岸上游隨您挑選
- ✓ 岸上單車 E-bike 借用服務
- ✓ 特色地道美饌
- ✓ 先進個人 GPS 導航，目的地資訊盡在您「掌握之中」
- ✓ 船上提供免費 Wi-Fi 無線網絡
- ✓ 船員與乘客比例為 1:3，服務週到
- ✓ 船上精彩娛樂



ITINERARY 航程

Day 日程	Ports of call 停靠地
1	Nuremberg, Germany [Embarkation] 紐倫堡, 德國[登船]
2	Nuremberg, Germany 紐倫堡, 德國
3	Regensburg, Germany 雷根斯堡, 德國
4	Passau, Germany 帕紹, 德國 > Linz, Austria 林茨, 奧地利
5	Melk, Austria 梅爾克, 奧地利 > Durnstein 迪恩施泰因, 奧地利
6	Vienna, Austria 維也納, 奧地利
7	Budapest, Hungary 布達佩斯, 匈牙利
8	Budapest, Hungary [Disembarkation] 布達佩斯, 匈牙利 [離船]

Port order and/or content may vary, please check specific sailing date for details. Port arrival and departure times are approximate and subject to change without notice.
停靠地次序或停靠點或會因應情況而變更, 請參閱個別啟航日期。河船靠岸及啟航時間僅供參考, 如有更改恕未能另外通知。

CRUISE PRICE 參考價錢 (All prices are per person in USD. 價格以美元二人一房每位計算)

	Sailing date 啟航日期	Standard Suite 河景套房 Cat. E	Balcony Suite 露台套房 Cat. C	Junior Suite 套房 Cat. RJ	Royal Panorama Suite 套房 Cat. RS/RP
Apr	25* 29*	USD 3,995+	USD 4,995+	USD 5,945+	USD 6,995+
May	06 09* 13* 16	USD 4,195+	USD 5,195+	USD 6,145+	USD 7,195+
May	20 23* 30	USD 4,395+	USD 5,395+	USD 6,345+	USD 7,395+
Jun	05* 06* 12 13 19* 20* 26 27	USD 4,395+	USD 5,395+	USD 6,345+	USD 7,395+
Jul	04* 15* 18* 22 25 29*	USD 4,095+	USD 5,095+	USD 6,045+	USD 7,095+
Aug	05 08 15* 22 29*	USD 4,095+	USD 5,095+	USD 6,045+	USD 7,095+
Sep	05 12* 19 23* 30	USD 4,395+	USD 5,395+	USD 6,345+	USD 7,395+
Oct	10* 17	USD 3,995+	USD 4,995+	USD 5,945+	USD 6,995+

Port charge USD 300 per person 港口服務費每位 300 美元 * Operates in reverse Scenic Amber Scenic Crystal, Jewel



Terms & Conditions 條款及細則

- › All prices are in USD, based on twin-sharing availability on 21 Jun 2018.
- › Subject to any taxes and surcharges which are imposed by the service providers before departure.
- › If a material alteration to a package tour after the tour is commenced for reasons beyond control, the travel agency may impose any charges to his clients as a result of an increase in operation costs.
- › Cancellation fee of HK\$1,000 per person per transaction will be levied on top of service providers' policy.
- › Cruise line may reserves the rights to make changes on itinerary, timing on all embarkations/disembarkations, and port(s) call cancellation due to weather condition or specific reasons. These changes are not considered as against "The Trade Descriptions Ordinance, Chapter 362, Laws of Hong Kong". Passengers shall not make claim against the cruise line or/and the travel agency for any compensation.
- › Other terms and conditions remain the same as laid on www.scenicusa.com
- › All information is subject to change without prior notice.
- › 所有費用按 2018 年 06 月 21 日之艙房類別作參考並以美元每位計算。
- › 服務供應商保留於行程出發前收取有關調整附加費或其他應繳稅費。
- › 叙做訂位後如因不得已之理由更改項目而增加經營成本, 本公司保留向顧客徵收額外費用之權利。
- › 乘客如欲取消行程, 服務供應商將按照取消政策處理及另行收取每位每交易計之行政費用港幣\$1,000。
- › 所有停靠港之啟航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消, 以郵輪公司最後安排為準, 乘客同意及接受郵輪公司有最終的決定權及不會當作違反商品說明條例, 亦就此放棄向郵輪公司及本公司追討或索償。
- › 郵輪公司之其他條款細則, 以網站 www.scenicusa.com 或英文行程書內為準。
- › 所有資料如有任何變更恕不另行通知。